
Wloclawek. 22 swcznia 2024r.

Elzbieta Rutkowska
Radna Miasta Wlociawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka proszq o naprawQ duZych ubytk6w
w nawierzchni jezdni ulicy Kapitulnej miqdzy skrzy2owaniem z ulicq Wysok4 a ulicq
Chlodnq. Ubytki w nawierzchni sE na tyle duile, Le stwarzaj4 zagoZenie
bezpieczefstwa ruchu drogowego. Mam nadziejq, 2e utrzymuj4ca siq odwilz pozwoli
jak najszybciej slu2bom Pana Prezydenta podjqd dzialania.
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